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Po Gersonie, Alissonie i Spallettim na konferencji prasowej pojawił się

Diego Perotti. Oto, jak odpowiadał na pytania dziennikarzy.

Trener powiedział ci coś szczególnego?

- Miałem szczęście grać tu przez pięć miesięcy, przygotowania z zespołem pozwolą

mi poznać to czego chce trener, ale nie powiedział mi niczego szczególnego,

rozegraliśmy mecz, ale nie wiem jeszcze czy będę grał tak jak w poprzednim

sezonie czy na boku. Jestem do dyspozycji, chcę grać.

Czujesz się liderem zespołu?

- Lubię czuć się ważnym i pomagać. Jestem tutaj, aby pomóc drużynie, nie

spodziewałem się gry od razu, jednak do bycia liderem wciąż mi wiele brakuje.

Rozegrałem 16 meczów, wydaje mi się, że trzeba zagrać więcej meczów, aby być

liderem.

Jaką rolę może rozegrać w tym sezonie Roma? Juventus jest nieosiągalny?

- Osobiście, po poprzednim sezonie, spodziewam się walki o mistrzostwo. Możemy

to zrobić, walczyć z Juve i każdym zespołem. Mam wielkie zaufanie do kolegów.

Strootman?

- W zeszłym sezonie pytano mnie kto zaskoczył mnie najbardziej i powiedział, że

Kevin. Było dla mnie niespodzianką widzieć jak trenuje jakby nigdy nic się nie

wydarzyło z wiedzą, że nie grał przez tak długi czas. Jest dla nas kluczowym

graczem, jest liderem i rozmawia ze wszystkimi, jest bardzo ważny w zespole.

Spalletti?

- Każdy trener jest inny, każdy ma swój sposób pracy na boisku. Czuję się dobrze,

podoba mi się jak trenujemy, dobrze pracujemy ze sztabem. Przechodzimy dobre

zgrupowanie, musimy jeszcze udać się do USA, ale pojedziemy tam lepsi pod

względem fizycznym i taktycznym.

Możesz sprawić, że zapomni się o Pjanicu?

- Nigdy nie grałem na jego pozycji, jedyną rzeczą, którą chcę robić to grać i

pomagać. Jeśli trener myśli, że mogę to robić, będę to robił bez problemów. Jednak

nie jest to moja pozycja, ale jeśli mam pomóc, to jestem gotowy.

Iturbe?

- Poznałem go tutaj, Paredesa w Dubaju. Iturbe bardzo mi się podoba, jest szybki,

silny i ma uderzenie. Nie ja decyduję, ale jest graczem, który może bardzo pomóc,

nie wiem czy znajdziemy kogoś o jego cechach, byłoby świetnie, gdyby został.

Problem stadionu.

- Chciałbym poznać Olimpico ze wszystkimi kibicami, zawsze grałem na pełnych

stadionach i ma nadzieję, że wszystko zostanie w tym sezonie rozwiązane, aby być

razem. Brakuje nam pomocy kibiców, którzy śpiewają, na koniec meczów, gdy

brakuje energii.
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Który z młodych zrobił na tobie wrażenie? Odejście Messiego z

reprezentacji?

- Spodziewałem się tego, mówiono o nim źle, bez sensu, zabili najlepszego gracza

Argentyny. Każdy przegrany mecz jest zawsze jego winą. Mam nadzieję, że wróci i

myślę, że wróci,  jako kibic i piłkarz mam nadzieję, że decyzja nie jest ostateczna.

Być może zmieni swój punkt widzenia po wakacjach. Z młodych podoba mi się

przede wszystkim De Santis.

Pjanic powiedział: "Zrozumiałem dlaczego zawsze wygrywa Juve".

Rozmawialiśmy o tej wypowiedzi?

- Czytałem, ale nie słyszałem jego, nie wiem czy to miał na myśli. Jeśli to powiedział,

to jego sprawa, nie chcę tworzyć polemiki.

Co zmienia się dla ciebie z grą bez Pjanica? Spalletti poprosił ciebie o coś

szczególnego?

- Pjanic był wielkim piłkarzem, mógł odblokować mecz jednym zagraniem. Jego brak

jest poważną stratą, ale taka jest piłka, nikt nie jest niezastąpiony. Trener nic mi nie

powiedział, jestem do dyspozycji.

W zeszłym sezonie łatwo znajdowałeś drogę do bramki: jak bardzo pomógł

ci Spalletti?

- Zawsze mówiłem, że brakuje mi większej liczby goli, muszę się w tym poprawić i

zawsze pracuję z zamiarem dostania się do bramki. Preferuję asysty, jednak muszę

znajdować częściej drogę do bramki, strzelać częściej i spodziewam się zdobywać

więcej goli.
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